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Hoi ERED

Ik

ve:nog om goed te lezen. Ik ben nog niet heel erg veranderd van mijn beeld. Soms denk ik zelfs foute

getallen/berekeningen te lezen..

Morgen komen we met een reactie van ons drie.

or
van IESECHEH (ED

Verzonden: maandag 1 februari 2021 20:27

Aan:hyBEEEJEEE o minvws.nl>;512:BEE3 [12 JEEReminvws.ni>
Onderwerp: mijn reactie op het stuk van het RIVM mbt opschalingsscenario's

Ik hoop dat jullie morgen ook nog eens goed kunnen meekijken. Ik heb een overlegje in de middag ingeplugd.
Ik heb in bijgaand stuk iig vragen en opmerkingen op wat ik lees, opgeschreven.
In hoofdlijnen:

- GGD: de getallen uit de roadmap zijn gebruikt, verder geen inschatting van hoeveel personeel, locaties er nodig is voor

2,5 miljoen vaccinaties. (en dan hoeveel personeel, locaties moet je dan opschalen vanaf nu).
- Ziekenhuizen: ik begrijp de rekensommen niet. Ze hebben het over 70 ziekenhuizen. Ik meende dat voor die

personeelsvaccinatie van acute zorg/LHV artsen 20 ROAZ ziekenhuizen gebruikt zijn.
Verder leek me een bij het scenario 4 miljoen, als alles wordt afgeschaald, wel heel irreéel. Dan worden per ziekenhuis

dagelijks meer dan 8000 mensen gevaccineerd.
- Huisartsen: hier begrijp ik ook niet goed wat ze nou per week kunnen prikken als ik het hele verhaal lees. Enerzijds

kunnen ze 2,5 miljoen per week aan. Anderzijds bouwt het op van 1° week de helft daarvan, naar 2® week 2,5 miljoen.
Maar dan lees ik ook nog dat huisartsen dit maar incidenteel kunnen en dat ze het liefst geleidelijk een uurtje prikken ©?

- De scenarios als alternatieven zijn niet reel doordacht. Komen ineens de HAPs weer oppoppen. En noemen ze dat irreéle

scenario van 4 miljoen bij de ziekenhuizen. En helemaal wordt niet gedacht aan het opschalen met grote locaties en

Defensie inzetten. Ik zou die met stip op 1 zetten!

- Verder dus bij mij nog altijd niet het gevoel dat het comfort geeft vwb wat er klaar staat bij vooral de huisartsen aan

locaties, personeel. Ik lees dat ze het vooral op de praktijk willen doen? (in kleine hoeveelheden). Hier straalt nog niks

van voorbereiding uit.

- Bij GGD'en heb ik iets meer vertrouwen vanwege hun roadmap, maar ik zou nog wel willen weten hoe snel zij kunnen

opschalen met locaties en personeel. Het stukje geeft geen antwoord op de vraag of er versneld kan worden..
- Ziekenhuizen: denk dat de infrastructuur daar wel snel op orde kan zijn, maar ik wil daar de goeie berekeningen voor.

Ik ben benieuwd hoe jullie dit stuk lezen.

Groeten,
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